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Forslag om stiftelse av ny undergruppe 

i Heddal Idrettslag 

 

 

 

 

 

 

 

Heddal Idrettslag ønsker å fremme forslaget om stiftelse av ny undergruppe i 

idrettslaget. Etter forespørsler fra en gruppe basketspiller på Notodden og i 

Heddal, har vi sett på muligheten til å få på plass en basketgruppe innad i 

Heddal IL. Spillerene har kommet med ønsker om innadørsbane, da dette er 

hvor de har lov til å spille kamp og ønske om å trene. Trening og kamparena, 

trenger ikkje være samme plass, men kampene trenger en skikkelig og godkjent 

arena for kamper og seriespill hvor de kan. Basketbane innandørs har vi i 

Heddal IL ikkje, men er i dialog med hall innehavere i Notodden og 

nærområdet, for en mulig trening og kamp arena.  

 

Vedtektene sier at det må minimum tre personer til for å danne et styre i en 

undergruppe under Heddal Idrettslag. Vi har flere villige personer som ønsker å 

starte organiseringen av styret og undergruppen fra i dag. Vi har også troen på at 

etter hvert vil styremedlemmer øke når gruppa får gått seg til, er velorganisert og 

funksjonelt oppe.  

 

Undergruppa må jobbe tett med hovedstyret dette året. Sammen vil vi legge 

grunnlagene for hvordan undergruppen organiserer seg med tanke på 

anlegg/arena, drift, organisert aktivitetstilbud, utstyr og økonomi.  

 

 

 

 

 

 


